
Vad hände på senaste styrelsemötet?

De löpande frågorna är medlemsfrågor, ekonomiska läget samt vad som finns att 
rapportera från de olika verksamhetsgrupperna. Vidare en utvärdering av senaste 
medlemsträffen och planering och arbetsfördelning inför kommande träff. 
Information från distrikt och förbund står också på agendan. Tre styrelsemedlemmar 
har deltagit i Daladistriktets årsstämma i Falun den 12 april

Beslut:

• Sten-Åke Karlsson ansluter till gruppen BRÅ-Trafik

• En översyn ska göras av innehållet i vårt programblad som vi ger ut vår och 
höst. Ändringar under resans gång gör att bladet bli inaktuellt

• Informationsträff för nya medlemmar genomförs i slutet av maj
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